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Geacht college, 

 

Uw brief van 5 augustus jl., waarin u een reactie geeft op de startnotitie “Versterking door 

verbinding”, hebben wij in goede orde ontvangen. Wij denken dat een gesprek het beste middel is 

om met elkaar van gedachten te wisselen over een aantal zaken die u in uw brief naar voren brengt. 

Wij zien het inmiddels geplande gesprek van 10 september als eerste mogelijkheid daartoe en 

kijken daarnaar uit.  

Vooruitlopend op dat gesprek willen wij op een aantal zaken in uw brief alvast kort ingaan, opdat u 

die in uw reflectie kan betrekken.  

 

Uitgangssituatie  

Op 14 juli hebben wij besloten om een procedure artikel 8 te starten in het kader van de Wet Arhi. 

Dit houdt concreet in dat een periode van bestuurlijk overleg met de betrokken gemeentebesturen 

start. In het overleg met u op 14 juli hebben wij ons besluit mondeling toegelicht. 

Inmiddels is de zomerperiode vrijwel voorbij, willen wij graag een start maken met het open 

overleg en vinden wij het goed u mee te nemen in enkele overwegingen die daarbij een rol spelen. 

 

Wij zijn tot ons besluit op 14 juli gekomen omdat wij van mening zijn dat de door de Gemeenteraad 

vastgestelde Kadernota te weinig perspectief biedt voor een duurzaam bestuurskrachtig 

Scherpenzeel. Het is duidelijk dat onze opvattingen inhoudelijk met elkaar conflicteren. Dat is voor 

ons aanleiding om te willen inzetten op een open overleg waarbij afweging van meerdere 

mogelijkheden plaatsvindt, die als doel hebben de bestuurskrachtproblematiek van uw gemeente 

op te lossen. Dit is ook de strekking van de brief en de oproep van de Minister van BZK.  

 

Ons college neemt zich voor om over de oplossingsmogelijkheden in januari 2021 een 

richtinggevende uitspraak te doen en daarmee duidelijkheid te scheppen naar alle partijen. Zoals in 

het gesprek van 14 juli door gedeputeerde Markink is aangegeven, staat de uitkomst van het open 

overleg en van de afweging van de mogelijkheden niet tevoren vast. Wij hechten er sterk aan om de 

verschillende opties zorgvuldig te kunnen afwegen en daarbij ook de opvattingen van inwoners, 

organisaties en besturen betrekken. De uiteindelijk in de besluitvorming te betrekken oplossing 
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 moet adequaat zijn in het licht van de bestuurskrachtproblematiek van Scherpenzeel en passen 

binnen een breder regionaal kader. En een optimaal bestuurlijk en maatschappelijk draagvlak 

hebben.  

 

Van het overleg op 14 juli is geen verslag gemaakt. Wij hebben het in elk geval gewaardeerd dat u 

tijdens dit overleg de bereidheid hebt uitgesproken om gezamenlijk het open overleg in te gaan. 

Ook daarom geven we u graag de gelegenheid het onderzoeks- en participatieproces, dat we hierna 

zullen toelichten, gezamenlijk vorm te geven.  

 

Onderzoeks- en participatieproces 

Om tot een zorgvuldige afweging van alternatieven te komen willen wij de komende tijd een 

onderzoeks- en participatieproces inrichten. In de Startnotitie die u is aangeboden staan hiervoor 

ook enkele contouren. Uitwerking van die contouren vindt wat ons betreft plaats in afstemming en 

in samenwerking met de gemeenten Scherpenzeel en Barneveld, bij voorkeur via een gedeeld 

eigenaarschap. Wij stellen voor een bestuurlijk overleg in te stellen dat past bij dit eigenaarschap; 

daarover zouden wij graag met u van gedachten willen wisselen. De eerste stap daarin is wat ons 

betreft een inventarisatie van suggesties, ideeën en uitgangspunten voor het onderzoeks- en 

participatieproces. 

  

Vervolgproces 

Met ons besluit op 14 juli hebben wij de regie genomen in het proces om te komen tot een adequaat 

perspectief voor Scherpenzeel, via optimaal gedragen besluitvorming. Uw principiële bezwaren 

tegen dit open overleg, zoals u heeft verwoord in uw bezwaarschrift van 15 juli jl. worden 

momenteel behandeld. Deze procedure geeft ons echter geen aanleiding onze wettelijke regierol nu 

neer te leggen. Het vervolgproces is er wat ons betreft op gericht om een constructieve weg te 

vinden om met onze geconstateerde verschillen van opvatting om te gaan door (nader) onderzoek 

en afweging van de verschillende opties, in dialoog met alle betrokken belanghouders. 

 

In uw brief van 5 augustus spreekt u de bereidheid uit tot een constructief overleg. Deze bereidheid 

is geheel wederzijds. We nodigen u daarom van harte uit in het vervolgproces een actieve rol te 

spelen en geven u graag de ruimte en gelegenheid om die nadere invulling samen met ons vorm te 

geven. 

 

Met vriendelijke groet, 

Gedeputeerde Staten van Gelderland 

 

 

 

 

John Berends Pieter Hilhorst 

Commissaris van de Koning Secretaris 

 

 

 


